
اخبار كشور

هدیه به خوانندگان

شهید چمران)ره(: خدایا پســتی و ناپایداری روزگار را همیشه 
در نظرم جلوه گر ساز تا فریب زرق و برق عالم خاکی مرا از یاد تو 

دور نکند.

پای درس علی)ع(

لزوم حفظ اصل سرمایه 
و استفاده بهینه از درآمدهای آن

وصیت نامه اقتصادی امام علی)ع( پس از بازگشت از جنگ صفین:

با کســی که این اموال در دست اوســت، شرط می کنم، که اصل 

مال را حفظ کرده، تنها از میوه و درآمدش بخورند و انفاق کنند، 

و هرگز نهال های درخت خرما را نفروشــند، تا همه این سرزمین 

یکپارچه به گونــه ای زیر درختان خرما قرار گیرد که راه یافتن در 

آن دشوار باشد.«
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اخبار ادبی و هنری

انتشار کتابی با موضوع دیدگاه های 
رهبر انقلاب درباره زن در استانبول

کتابــی درباره دیدگاه های حضرت آیت الله العظمی خامنه ای در اســتانبول 
ترکیه منتشر شد.

این کتاب، »زن در اســام و غرب« نــام دارد که گزیده بیانات رهبر معظم 
انقاب اسامی با موضوع ویژگی های فرهنگ و تمدن غربی، نگرش اسام و غرب 

در خصوص زن و خانواده است.
این اثر توسط اســماعیل  بندی داریان و شادمان بندی داریان به زبان ترکی 
استانبولی ترجمه شده و با همکاری مؤسسه انتشاراتی تسنیم و وابسته فرهنگی 

جمهوری اسامی ایران در استانبول چاپ شده است.
افشای بخشی از پشت صحنه حمایت 

از بازیگر درباری!
انتشار یک فایل صوتی منتسب به بازیگر فراری درباری توسط یک گروهک 
انحرافی، تنها بخشی از پشــت پرده حمایت رسانه ای و برخی از سینماگران از 

بازیگر یاد شده را برما کرد.
مدتــی پیش بود که یک مقام قضایی، از آگاه بودن قوه قضائیه، نســبت به 
پشــت پرده حمایت برخی رســانه ها و برخی بازیگــران و کارگردانان از بازیگر 
درباری فراری و فاســد خبر داد.این اطاع رســانی در حالی صورت گرفت که 
مدتها پیش از آن، به بهانه های مختلف و از جمله درگذشت یک بازیگر قدیمی- 
ناصر ملک مطیعی - بازیگران و سینماگرانی با همراهی برخی رسانه های داخلی 
و خارجی، از ضرورت برگشــتن بهروز وثوقی حرف زدند. آنها البته تنها به حرف 
زدن و استفاده از تریبون های عمومی قانع نبودند و به رئیس جمهور نامه نوشتند 

تا وی زمینه برگشتن و فعالیت دوباره وثوقی در ایران را فراهم کند.
اما چرا باید، عده ای ســینماگر و رسانه ای از بهروز وثوقی حمایت کنند؟ آیا 
نمی دانند در هنگامی که اندیشــه مردم ایران لگد مال می شــد و با گلوله پاسخ 
می آمد، آقای وثوقی  از طریق ارتباط با اشــرف پهلوی- قاچاقچی بین المللی و 
شریک در جرائم برادرش- ثروتی کان بدست آورد؟ آیا نمی دانند وثوقی همانی 
است که 40 سال در بیرون ایران، نمایش ضد اسامی و ضد انقابی اجرا کرد؟ 
حالا چه شــده که همه نگران او شــده اند و افرادی مشهور، صحنه گردان 
این ماجرا؟ مدتی پیش یک گروهک انحرافی تحت حمایت ســرویس جاسوسی 
فرانســه با نام »مجذوبان نور« فایلی صوتی از بهروز وثوقی منتشر کرد. در این 
فایل صوتی، بهروز وثوقی صراحتا از محمد ثاث، درویشِ قاتل سه پلیس حمایت 

کرد و خواستار توقف اعدام وی شد.
به نظر می رســد طرح نام و حمایت کردن و اســطوره نشــان دادن وثوقی 
همگی برای مهیا کردن شرایط تاثیرگذاری سیاسی وی بر افکار عمومی داخلی 

بوده است. 
»انقراض« نام محصول جدید 

سازندگان »فیلشاه«
نام پویانمایی جدید گروه سازنده »فیلشاه« رونمایی شد.

»انقراض« عنوان پویانمایی جدید گروه هنرپویاســت که از این نام و پوستر 
آن در حاشیه جشنواره انسی فرانسه رونمایی به عمل آمد.

هادی محمدیان، کارگردان این پویانمایی در گفت وگو با کیهان درباره این 
کار گفته بود: تفاوت این فیلم با آثار پیشین ما این است که برخاف دو کار قبلی، 
زمان امروزی دارد و مکان داســتان هم ایران است. در این پویانمایی موضوعات 

مختلفی، از جمله محیط زیست مطرح خواهد شد.
انقــراض هم اکنون در مرحله پیش تولید اســت و ســال آینده روی پرده 
سینماها خواهد آمد.گفتنی است با استقبال خوب مخاطبان، »فیلشاه« تاکنون 
نزدیک به هشــت میلیارد تومان در گیشه ســینماها فروش داشته و اکران آن 

همچنان در سینماهای سراسر کشور ادامه دارد.
سانسور جنایات نظامیان رژیم صهیونیستی 

قانونی شد!
رژیم صهیونیستی با هدف جلوگیری از آگاهی افکار عمومی از جنایات این 

رژیم، تصویربرداری از نظامیان خود را ممنوع می کند.
دولت غاصب رژیم اشــغالگر قدس روز یکشــنبه لایحه  ای را مطرح کرد که 
مطابق آن تصویربرداری از نظامیان اسرائیلی حین درگیری با فلسطینی ها جرم 

شناخته می شود.
حزب افراطی »یســرائیل بیت نو« که جزو ائتاف حاکم بر ســرزمین های 
اشغالی به سرکردگی بنیامین نتانیاهو است این لایحه را تهیه کرده است. در این 
لایحه پیشنهادی آمده است که فیلمبرداری و انتشار تصاویر »به منظور آسیب 
زدن به روحیه سربازان و ســاکنان اسرائیل« می تواند برای عامان تا پنج سال 
زندان در پی داشــته باشد. براساس گزارش یورونیوز، این لایحه تصریح می کند 
چنانچه این کار به منظور ضربه زدن به »امنیت ملی« صورت گیرد مجازات آن 

می تواند تا ۱0 سال زندان باشد.
کمیته اداری که مسئول نظارت بر قانونگذاری در مجلس رژیم صهیونیستی 
است روز یکشنبه این طرح را برای ارسال، به مجلس تأیید کرد. مجلس اسرائیل 

این لایحه را هفته آینده به رأی خواهد گذاشت.
آویگدور لیبرمن، وزیر جنگ رژیم اشــغالگر قدس و رئیس حزب »یسرائیل 
بیت نو« با ســتایش از این طرح گفت: »آنها که از اســرائیل نفــرت دارند و از 
تروریســم پشــتیبانی می کنند پیوســته به ســربازان اســرائیلی می تازند و 
 در پی آنند که شــخصیت آنهــا را تحقیر و لکه دار کنند. ما بــه این کار پایان 
می دهیم.« از سوی دیگر یک مقام فلسطینی این حرکت را شدیدا محکوم کرد. 
فائز ابوعطا، معاون وزیر ارتباطات تشــکیات خودگردان فلسطینی به خبرنگار 
رویترز گفت:  »این تصمیم برای پوشــاندن جنایات سربازان اسرائیل علیه مردم 

ما گرفته شده است و دست آنها را برای ارتکاب جنایات بیشتر باز می گذارد.«
ایجاد دانشکده سینمایی در اردن

برای حمایت از اسرائیل
دانشکده سینمایی »دریای سرخ« جهت حمایت از اهداف رژیم کودک کش 
اسرائیل و فعالیت استادان و دانشجویان اسرائیلی در کشور اردن راه اندازی شد.

به گزارش تسنیم، شعبه آسیایی هالیوود، با هدف حمایت از رژیم کودک کش 
اســرائیل و تداوم جنگ افروزی آمریکایی ها در اردن تأســیس می شود. تأسیس 
دانشکده سینمایی »دریای ســرخ« توطئه جدید صهیونیست  ها برای تبلیغات 
در خاورمیانه اســت که برای اجرای این طرح از کشور اردن کمک گرفته شده 
است. قرار است استادان و دانشجویان سینمای اسرائیل در این دانشکده فعالیت 
گســترده ای انجام دهند. این مرکز چندی پیش طی مراسمی با حضور چند تن 
از ســینماگران صهیونیســت همچون دن کاتریر و ملک آخاد به همراه مدیران 
این دانشــکده تأســیس شــد.بر پایه این گزارش به نقل از پایگاه خبری موعود 
روزنامه اسرائیلی اورشلیم پســت )جروزالم پست( در استقبال از راه اندازی این 
دانشکده نوشت: عبدالله پادشاه اردن با تأسیس این دانشکده قصد دارد قدم های 
مؤثری در راه برقراری صلح در خاورمیانه بردارد. همچنین برخی خبرگزاری های 
 صهیونیســتی از این پروژه با عنوان »فیلم ســازی به جــای جنگ افروزی« یاد 
کرده اند. تحلیلگران معتقدند اسرائیل اگرچه از طریق تانک های مرکاوا و ناوهای 
ساعر نتوانست بر لبنان تسلط یابد، اما با برنامه  هایی از این دست می توان فرهنگ 
برخی کشــورهای اســامی را تحت تأثیر قرار داد و به سمت مورد نظر هدایت 
کرد، آنچه سال هاســت در هالیوود در حال انجام است، اما بدون شک تأسیس 
چنین پایگاهی نشــان از وحشت صهیونیست ها از گسترش اندیشه اسام ناب و 
آرمان های انقاب اسامی است. این پروژه از سوی چهره های معروف هالیوودی 

مثل استیون اسپیلبرگ حمایت می شود.
حمایت مجری تلویزیون از قاتل سه پلیس!

یک مجری تلویزیون که دچار توهم »زیاد دانستن است« از قاتل سه پلیس 
حمایت کرد.

این مجری حاشیه ساز که عادت دارد در هر مسئله ای نظر دهد شب پیش از 
اعدام محمد ثاث عضو فرقه دراویش گنابادی که سه پلیس جوان را به شهادت 

رساند، در فضای توئیتر، خواهان بخشش وی شد و نوشت:
» کمی حوصله به خرج دهیم. شــاید گشایشــی باشد. تعدادی از مردم این 

دغدغه را دارند. شفافیت کامل روح زخمی را درمان می کند.«
برخی از خبرنگاران روزنامه های زنجیره ای و از جمله روزنامه  دولتی ایران هم 

از قاتل بی رحم سه مامور پلیس حمایت کردند.
متاســفانه در ســایه غفلت و مرعوبیت مسئولان ســیما برخی مجریان با 
آرمان های انقاب و نظام دینی تطبیق ندارند و از کنار شــهرت کذایی خود، در 
مسیری جز سیاست های نظام حرکت می کنند تا جایی که در نقش وکیل مدافع 

قاتلین هم ظاهر می شوند.

آیت الله جوادی آملی:
وظیفه حوزه و دانشگاه 

نشر و ترویج علوم علوی است 
مفســر قرآن کریم تأکید کرد: وظیفــه همه حوزویان و 
دانشگاهیان این است که علوم علوی را خوب بفهمند، آنها را 
به درستی عمل کنند، آن را ترویج و نشر دهند و شاگردپروری 

کنند.
ایــن مرجع تقلید در دیدار با گروهی از اســاتید و اعضای هیئت 
علمی دانشگاه کاشان در سخنانی با اشاره به سابقه درخشان تاریخی 
و فرهنگی شهر کاشــان، اظهار داشت: سرزمین کاشان این استعداد 
را دارد که شــخصیت های جهانی مانند غیاث الدین جمشید کاشانی 
و مامحسن فیض کاشــانی تربیت کند. این نعمت بزرگی است که 
خداوند به شــما عطا کرده است و در مقابل هر نعمتی که خداوند به 
انسان داده انسان مسئول است؛ لذا اگر کسی متعلق به منطقه فرهنگ 
و فکر باشــد وظیفه دارد در مقابل این نعمت به رشد و بالندگی خود 

توجه ویژه داشته باشد.
به گزارش رسا، وی در ادامه، سابقه شهر کاشان در تربیت حافظان 
و شارحان نهج الباغه را مورد اشاره قرار داد و بیان داشت: هیچ احدی 
در طول تاریخ مانند حضرت علی علیه السام این ادعا را مطرح نکرده 
اســت که هرچه می خواهید از من بپرســید! وظیفه همه حوزویان و 
دانشگاهیان به ویژه شما فرهیختگان کاشان این است که علوم علوی 
را خوب بفهمید، آنها را به درســتی عمل کنید، آن را ترویج و نشــر 

دهید و شاگردپروری کنید.
آیت الله جوادی آملی خاطرنشــان کرد: بخش اعظم نهج الباغه 
تفسیر قرآن کریم اســت در حقیقت نهج الباغه و صحیفه سجادیه 
ترجمان قرآن هستند، در همین نهج الباغه حضرت به شرح کام قرآن 
می پردازد که می فرماید شما با مواجهه با مرگ، مرگ را می میرانید نه 

اینکه بمیرید، شما از پوست به در می آیید نه اینکه بپوسید.
استاد برجســته درس خارج حوزه ابراز داشت: اگر گفتند »حب 
الوطن من الایمان« وطن حقیقی مومن آنجایی است که از آن آمده 
اســت و آن لقاء الله است، باید سعی کنید همواره به آن ابدیت پیش 
رو فکر کنید و توشه ابدی برای خود فراهم کنید و این از راه انس با 

قرآن و نهج الباغه به دست می آید.

عضو کمیسیون فرهنگی مجلس:
دلیل مخالفت دولت با »طرح جامع 

جمعیت و تعالی خانواده« عدم اعتقاد 
به مشکلات جمعیتی است

عضو کمیســیون فرهنگی مجلس گفت: بهانه دولت برای 
مخالفت با »طرح جامع جمعیــت و تعالی خانواده« هزینه و 
بــار مالی این طرح بود اما انگیزه اصلی، عدم اعتقاد دولت به 

مشکلات جمعیتی کشور است.
حجت الاســام نصراله پژمان فر با  اشــاره به تصویب کلیات طرح 
جامع جمعیت و تعالی خانواده در خردادماه سال گذشته و عدم طرح 
دوباره آن در مجلس به فارس گفت: این طرح از طرح هایی بود که در 
مجلس نهم سرمایه گذاری و کارشناسی زیادی روی آن انجام گرفت 
و می توانست مشکات مهمی را در حوزه خانواده و جمعیت حل کند 

اما با مخالفت صریح دولت مواجه شد. 
پژمان فر افزود: تاش زیــادی کردیم تا دولت را برای اجرای این 
طرح متقاعد کنیم اما موفق نشدیم و با توجه به مخالفت دولت، طرح 
قابل تصویب نبود و مشمول اصل هفتاد و پنجم قانون اساسی می شد. 
وی ادامه داد: بهانه دولت برای مخالفت صریح با طرح، هزینه و بار 
مالی این طرح بود اما انگیزه اصلی، عدم اعتقاد به مشکات جمعیتی 
پیش روی کشور است. عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسامی 
با اشاره به آمار جمعیتی سال ۹۵ و خطر سالمندی برای آینده کشور، 
خاطرنشان کرد: برخی از افرادی که در بدنه دولت هستند به شدت به 
دنبال کنترل جمعیت بوده و می خواهند جامعه همان مسیر جمعیتی 
چند سال گذشته را طی کند. پژمان فر عنوان کرد: بخشی از مسائل و 
مشوق های طرح جامع جمعیت و خانواده نیازمند اقداماتی در بعضی 
وزارتخانه ها از جمله وزارت بهداشت است که متأسفانه این وزارتخانه 
زیر بار این مشوق ها نمی رود. وی با  اشاره به عدم اجرای قانون تسهیل 
ازدواج مصوب 8۹ توســط دولت، گفت: سال گذشته مجلس از دولت 
بابت عدم اجرای این قانون شکایت کرد و به تازگی نیز نامه ای به قوه 
قضائیه ارســال و در آن تأکید شد که انتظار برخورد جدی با کسانی 

که اجرای این قانون را متوقف کرده اند، داریم.
وزیر راه و شهرسازی:

راه آهن اینچه برون - گرمسار برقی می شود
وزیر راه و شهرسازی از آغاز و اجرای طرح برقی کردن راه 

آهن اینچه برون - گرمسار در تیرماه 97 خبر داد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، عباس آخوندی در استان گلستان افزود: 
قرارداد این پروژه به ارزش یک میلیارد و 200 میلیون یورو امضا شده 

و از تیرماه امسال ساخت آن آغاز می شود.
وی اجرای این پروژه را اقدام بسیار مهم برای آبادانی منطقه و پیوند 

کریدور شمال - جنوب و شرق - غرب توصیف کرد.
منطقه مرزی اینچه برون در شــمال شهرستان گنبدکاووس و در 
جوار مرز ایران و ترکمنستان، محل پیوند راه آهن بین المللی قزاقستان 
- ترکمنســتان - ایران است که با راه اندازی آن در سال ۹3 با حضور 
روسای جمهوری سه کشور، خط آهن منطقه تا چین امتداد پیدا کرد. 
وزیر راه و شهرسازی از پیگیری پیوستن گنبدکاووس خطوط ریلی 
کشــور خبر داد و گفت: پیوستن گنبدکاووس به شبکه ریلی کشور 
یا از طریق پروژه راه آهن گرگان - مشــهد و یا اینچه برون - گرمسار 

انجام خواهد شد.
آخوندی به عملیاتی کردن پروژه کمربندی شــهر گنبدکاووس 
به عنوان دیگر خواســته مردم این دیار  اشاره کرد و قول مساعد برای 
پیگیری و اجرای آن را به مردم منطقه داد. وزیر راه و شهرسازی  در 
جمع خبرنگاران در گرگان گفت: با توجه به توسعه فرودگاه بین المللی 
گرگان و فراهم شدن امکانات زیرساختی و ناوبری هوایی در آن، امکان 
نشست و برخاست هواپیماهای سنگین از این فرودگاه فراهم می شود.

آخوندی اظهار داشت: مجهز شدن فرودگاه بین المللی گرگان به 
تجهیزات هوایی و سامانه ناوبری جدید و پیشرفته سبب شده تا امکان 

پرواز در شب و در دید پایین خلبان نیز فراهم شود.
وی به ظرفیت ۵00 نفری پایانه کنونی این فرودگاه  اشاره کرد و 
افزود: ساعت پایانه جدید فرودگاه گرگان 8۹ درصد پیشرفت دارد و پس 
از بهره برداری ظرفیت پذیرش 2 هزار و ۵00 نفر مسافر را خواهد داشت.

وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: این پایانه جدید تا 20 سال آینده 
پاسخگوی ظرفیت مسافران فرودگاه خواهد بود و اکنون هفته ای حدود 

۹0 پرواز در آن انجام می شود.

صفحه 3
سه شنبه 2۹ خرداد ۱3۹۷

۵ شوال ۱43۹ - شماره 2۱۹3۱

مراســم وداع با پیکر مطهر شهید مدافع 
حرم لشکر فاطمیون در معراج شهدای تهران 

برگزار شد.
به گزارش تســنیم، مراســم وداع با پیکر مطهر 
شهید مدافع حرم»مصطفی یعقوبی« دیروز در معراج 
شــهدای تهران برگزار شــد و پدر و برادر این شهید 
لشکر فاطمیون با پیکر مطهر شهید خود برای آخرین 
بار وداع کردند. این مراســم با ذکر مصیبت اهل بیت 

عصمت و طهارت)ع( همراه بود.
شــهید مصطفــی یعقوبــی یکــی از رزمندگان 
افغانستانی لشکر فاطمیون بود که اول خرداد ماه امسال 
در سن 2۱ سالگی در دفاع از حریم اهل بیت)ع( توسط 

تروریست های تکفیری به شهادت رسید.
مراسم تشییع پیکر مطهر این شهید فاطمیون روز 
جمعه، اول تیرماه ۹7 در مصای نماز جمعه شهرستان 

ورامین برگزار می شود.

وداع با پیکر مطهر شهید فاطمیون 
در معراج شهدا

سرویس سیاسی- 
به رغم ادامه موج اعتراضات مردمی به اقدام 
سخیف شرکت نایک در تحریم فوتبالیست های 
کشورمان ، نمایندگی های این شرکت آمریکایی 
همچنان بدون مشکل در کشور به فعالیت خود 
ادامه می دهند و مسئولان ذی ربط هم در سکوت 

کامل به سر می برند. 
»ایران تحت تحریم های شــدید بین المللی قرار 
دارد... تیــم ایران به دلیل تحریم ها بازی دوســتانه 
نداشــت، نمی توانســت از کفش های کمپانی نایک 
اســتفاده کند و تنها تیم جام بــود که اجازه فروش 
پیراهن هایش را نداشت... اما بدون کفش ها هم مشکلی 
نبود... ایرانی ها برای رسیدن به اینجا سختی های زیادی 
کشیده و آزار دیده اند اما اینجا بعد از بیست سال باز 

در جام جهانی برنده می شوند.«
اینها توصیف تحریم ها علیه ایران اســت که سَم 
مترفیس گزارشــگر آی تی وی اســپرت انگلستان در 
پایــان گزارش بازی ایــران و مراکش بیان می کند و 
در روزگاری که حتی برخی مباشــران دولتی ، ایران 
را عامل تحریم ها معرفی می کنند، این گونه آمریکا و 
اروپایی که حتی به کفش فوتبالیست های ایرانی هم 
رحم نکردند را رسوا می کند.  اشاره او به تیم فوتبالی 
بــود که با وجود محدودیت و تحریم توانســتند دل 
میلیون ها ایرانی را شــاد کننــد. محدودیتی که بوی 
دشــمنی می داد و در حالی که دشــمن ادعا می کند 
دشمنی او با مردم کشورها نیست، به خوبی نشان داد 
که اصولا آمریکایی ها هیچ عرصه ای را برای دشمنی 
با ملت ایران از دســت نمی دهند و حتی عرصه های 
ورزشی را هم که مثا قرار است گسترش دهنده صلح 
و دوســتی در جهان باشد، به دستاویزی برای اعمال 
دشــمنی علیه ملت ایران تبدیل می کنند و با ساح 

تحقیر و توهین به دشمنی های خود ادامه می دهند.
بیست و یکم خرداد ماه یعنی چهار روز قبل از اولین 
بازی تیم ملی فوتبال کشورمان در جام جهانی روسیه 
شــرکت تولیدکننده لوازم ورزشــی نایک در اقدامی 
توهین آمیز اعام کرد که به دلیل تحریم های آمریکا 
علیه ایران از عرضه لوازم ورزشــی به تیم ملی فوتبال 
ایران که در گــروه دوم مرحله مقدماتی جام جهانی 

20۱8 شرکت کرده، منع شده است. 
انتشار چنین خبری موجی از واکنش ها در جامعه 
ایرانــی و همچنین کاربران فضــای مجازی را در پی 
داشت و حتی کارلوس کی روش خواستار عذرخواهی 

این شرکت از بازیکنان تیم ملی ایران شد. 
با کفش وارد نشوید!

در حالی که شــرکت آمریکایــی نایک از تامین 
کفش های ورزشــی تیم ملی جمهوری اسامی ایران 
خود داری کرده بود متاســفانه چند تن از اعضای تیم 
ملی کشورمان با پوشیدن کفش های »نایک« در میدان 
حاضر شدند! و حال آنکه کمترین انتظار از آنها این بود 
که برای اعام همبستگی ملی و احترام به هموطنان 
خویش از پوشیدن کفش های نایک خود داری کنند و با 
این اقدام ناپسند خود به مردم کشورشان اهانت نکنند! 
در همین رابطه مدیرمســئول روزنامه کیهان در 
یادداشتی نوشت : » آن عده از اعضای مورد  اشاره تیم 
ملی که بعد از تصمیم سیاسی و خصمانه شرکت نایک 
علیه مردم کشورمان- و نه فقط علیه تیم ملی فوتبال 

علی رغم ادامه اعتراضات مردمی

نایکدرسایهانفعالمسئولانهمچناندرایرانتجارتمیکند

ایران- با پوشیدن کفش های نایک به میدان رفته اند، 
با این اقدام ناپسند خویش به گونه ای ناخواسته به ملت 
بی احترامی کرده اند و شایسته آن است که برای جبران 
این حرکت ناشایسته، اولا؛ از پوشیدن دوباره کفش های 
ورزشــی نایک خود داری کنند و ثانیا؛ بعد از حضور 
در میدان بعدی مســابقه، در مقابل چشم تماشاگران 
حاضر در استادیوم و کسانی که از طریق دوربین های 
تلویزیونی مسابقات را دنبال می کنند، کفش های نایک 
را به اطراف میدان مسابقه پرتاب کرده و دور بیندازند 

که از فرزندان ایران اسامی جز این انتظار نمی رود.
مدیرمســئول کیهان در ادامه بــا تاکید بر اینکه 
آمریکایی ها باید بدانند که مردم ایران و تیم ملی این 
کشور که به نمایندگی از سوی همین ملت به میدان 
آمده اســت اهانت آنان در تحریم کفش های ورزشی 
فان شرکت آمریکایی را بی پاسخ نمی گذارد تصریح 
کــرد : » آمریکایی ها در حالــی حتی از تحویل کفش 
ورزشی به اعضای تیم ملی فوتبال کشورمان خودداری 
می کنند که بارها گلــو پاره کرده و  گریبان دریده اند 
که بازی های ورزشی را نباید سیاسی کرد! و حتی در 
مواردی فیفا - فدراســیون جهانی فوتبال- جمهوری 
اســامی ایران را تنها به علت انجام برخی از مراسم 
مذهبی در ایام خاص، آن هم بدون دخالت دادن آن 

به بازی ها، جریمه نیز کرده است! «
گفتنی اســت اعضای تیم ملی والیبال کشورمان 
هــم که اخیرا به منظور انجام بازی با تیم ملی آمریکا 
در چارچوب لیگ ملت های والیبال به این کشور سفر 
کرده اند از سوی مسئولان آمریکایی و پلیس این کشور 
مورد اهانت و توهین قرار گرفتند تا بار دیگر بر همگان 

ثابت شود که »ورزش سیاسی نیست«!!

ســرمربی تیم والیبال کشــورمان درباره برخورد 
ناشایست آمریکایی ها و اروپایی ها با والیبالیست های 
کشورمان توضیح داد: آمریکا و اتحادیه اروپا به بازیکنان 
جوانم ویزا ندادند؛ این ورزش نیست. پلیس آمریکا، تیم 
ما را در اتاق کوچکی در فرودگاه برای مدت سه ساعت 
نگه داشــت در حالی که بازیکنان لهستان با لبخند و 
بدون هیچ تشــریفاتی فرودگاه را ترک کردند مجبور 

شدیم به سوالات احمقانه FBI پاسخ دهیم!
ما بدون شما انجامش دادیم!

در چنین شــرایطی موج انتقادات و اعتراضات به 
اقدام سخیف و توهین آمیز شرکت آمریکایی نایک ادامه 
دارد و بسیاری از کاربران پس از پیروزی ایران مقابل 
مراکش با تاکید بر اینکه هرچقدر ایران را تحریم کنند 
و یا زندگی را بر ایرانیان سخت کنند اما ایران پیشرفت 

خود را خواهد کرد، شعار نایک را به سخره گرفتند.
کاربران فضای مجازی با انتشار پست هایی با انتقاد 
شدید از اقدام سخیف شرکت نایک، اعام کردند که 
ملی پوشان کشورمان نیازی به کفش های نایک ندارند 

و بدون آن هم می توانند موفقیت کسب کنند.
تبلیغاتــی  شــعار  جــواب  در  ایــران  مــردم 
کمپانــی نایــک »just do it« بــه معنــی »فقط 
 انجام دهید«، در شــبکه های اجتماعی نوشــتند که 
»we just did it without you« یعنی »ما بدون 

شما انجامش دادیم«.
کاربــران توئیتر همچنین در واکنش به این اقدام 
ســخیف شرکت نایک بر ضرورت حمایت از تولیدات 
ملی و تحریم کالاهای قاچاق و تولیدات خارجی تاکید 
کردند. منصور امینی یکی از کاربران در همین رابطه 
نوشت : شرکت نایک گفته قوتبالیست های ایرانی حق 

پوشــیدن کفش های نایک را در جام جهانی ندارند! 
روزی بهتریــن کفش های دنیــا را تولید می کردیم. 
تعدادی کارخانه تولید کفش ایرانی داریم که به خاطر 
واردات بی رویه در حال نابودی اند. وقت آن رسیده که ما 
استفاده از کالاهای خارجی مثل نایک را تحریم کنیم.
محمد صدارت یکی دیگر از کاربران توئیتر نوشت : 
واقعا تاسف داره ، به جای اینکه ما با حمایت از کالای 
ایرانی تولیدکنندگان داخلی، کفش و کتونی خارجی ها 
رو ناراحت کنیم ، شــرکت هایی مثــل نایک میان به 
اسم تحریم با جســارت به غرور ملی ورزش دوستان، 
مردم ایران رو ناراحت می کنن. اونایی که با امضاشون 
و وارداتشــون این شــرکت ها رو پررو کردن کجای 

مجلسن؟!
حاضر بودم خانه ام را بفروشم!

در همیــن رابطه کریم ملک زاده مدیر شــرکت 
تولیدی کفش جام برتر تبریز درباره تحریم تیم ملی 
در استفاده از کفش نایک می گوید : بنده تولیدکننده 
هستم، خیلی خیلی شرمنده شدم که تیم ملی ما برای 
کفش هم تحریم می شود. چه بر سر ما آمد که تولیدی 
نایک تیم ملی ما را تحریم می کند و می گوید شــما 
نمی توانید کفش نایک بپوشید؟!؟ اگر یک ماه زودتر 
می دانستم، با هزینه خودم، اصا خانه ام را می فروختم، 
مواد اولیه را می آوردم و کفش را تولید و رایگان تقدیم 

تیم ملی می کردم. 
ملــک زاده تصریح کرد : ما به کشــورهای ترکیه، 
روسیه، آذربایجان، عراق و دیگر کشورها، کفش های مان 
را با برند جام برتر ارســال می کنیــم. برای تیم ملی 
کشــتی، در المپیک 2004 کفشی را طراحی و حتی 
نام هر کشتی گیر را روی آن درج کردیم. مشکل ما در 
نبود مواد اولیه با کیفیت بالاست، این هم به تحریم ها 
مربوط نیست. به سیاست های داخلی مان برمی گردد. 
تولیدکننده از نظر نقدینگی مشــکل دارد و هیچ گونه 
حمایتی نمی شود. اگر حمایت باشد و مواد اولیه در ایران 
تولید و یا به ایران بیاید، باور کنید، نایک و آدیداس دیگر 
عددی نیستند. ما می توانیم بهتر از آنها را تولید کنیم.

برخورد قاطع و محکم ، هم ضرورت هم فوریت 
رفتار خصمانه شــرکت چند ملیتی نایک با ایران 
که مدیریت آن در دســتان آمریکاست درحالی است 
که این شــرکت در کشــور ما بیش از 7 نمایندگی 
در تهران و یکی از شــهرهای شــمالی کشور دارد و 
محصــولات این کارتل اقتصادی در بازار ورزش ایران 
به فروش می رســد و جدا از حجم وحشتناک واردات 
قاچاق محصولات آن به کشور سهم قابل توجهی هم در 
اقتصاد ورزش به خود اختصاص داده است که برخورد 
و پاســخ محکم به آن هم ضرورت و هم فوریت دارد. 
متاسفانه مسئولین ذی ربط ترجیح داده اند در مقابل 
این توهین و تحقیر  آشــکار علیه ملت ایران سکوت 
کنند. با توجه به این امر عاوه  بر مطالبه از مسئولین 
و نهاد های مسئول و نمایندگی های این شرکت درباره 
ممنوعیت فروش محصولات نایک در کشور و پاسخی 
در خــور و قاطعانه به توهیــن به ملت ایران ، بهترین 
واکنش اجتماعی جامعه تحریم کالاهای این شرکت 
است. به نظر می رسد بخش قابل توجهی از جمعیت 
جوان کشور که غرور ملی و هویت ایرانی آنها در این 
ماجرا مورد توهین قرار گرفته است در تشکیل کمپین 

نه به نایک گوی سبقت از دیگران برباید.

مردم ایران در جواب شعار تبلیغاتی کمپانی نایک  just do it به معنی فقط انجام دهید، در شبکه های 
اجتماعی نوشتند که  we just did it without you یعنی ما بدون شما انجامش دادیم

اینکه بحران یمن  بر  با تاکید  رئیس جمهور 
راه حل نظامی ندارد و همه باید با تقویت راه های 
سیاسی، به ایجاد ثبات و امنیت در این کشور و 
منطقه کمک کنیم، تهاجم اخیر به بندر حدیده 
را باعث شکل گیری یک فاجعه انسانی در یمن 
برشــمرد و گفت: ادامه این درگیری ها، مردم 
فقیر یمن را در فشــار طاقت فرسا قرار داده و 
وظیفه همه ما این است که به این مردم مظلوم 

کمک کنیم.
حسن روحانی روز دوشنبه در تماس تلفنی شیخ 
تمیم بن حمد آل ثانی امیر قطر با وی، ضمن تبریک 

متقابل عید سعید فطر، ابراز امیدواری کرد که تهران 
و دوحه بتوانند از ظرفیت های بسیار زیادی که برای 
روابط تجاری و اقتصادی میان دو کشــور وجود دارد، 

بیش از پیش استفاده کنند.
روحانی مقاومت و ایستادگی ملت و دولت قطر در 
برابر فشارها، تهدیدها و محاصره ناعادلانه را ستودنی 
دانســت و گفت: جمهوری اســامی ایران محاصره 
تحمیلی قطر را ناعادلانه و باعث تفرقه و تنش بیشتر 
میان کشورهای منطقه می داند و تمامی تاش خود 
را برای همکاری و مساعدت ملت و دولت قطر و ثبات 

منطقه بکار می گیرد.

روحانی در گفت و گوی تلفنی با امیر قطر:

بحران یمن راه حل نظامی ندارد
رئیس جمهور با تاکید بر اینکه سیاســت تهران، 
تعامــل و گفت و گو با کشــورهای منطقه برای پایان 
دادن به اختافات اســت، تــاش برای ایجاد ثبات و 
امنیت در کل منطقه را به نفع همه ملت های منطقه 
دانست و اظهار داشت: سیاست های ماجراجویانه برخی 
کشــورهای منطقه را نادرســت می دانیم و معتقدیم 
که تداوم ایــن روند بی تردید مشــکات موجود در 
 منطقه از جمله در فلســطین، سوریه و یمن را بیشتر 
می کند. وی خاطرنشان کرد: امروز مردم فلسطین و 
بویژه ســاکنان غزه در فشار زیادی هستند و هر روز 
توســط رژیم غاصب صهیونیســتی مورد حمله قرار 
می گیرند و حمایت جمعی ما مســلمانان می تواند در 

تخفیف آلام آنها تاثیر گذار باشد.
روحانی همچنین با تاکید بر اینکه بحران یمن راه 
حل نظامی ندارد و همه باید با تقویت راه های سیاسی، 
به ایجاد ثبات و امنیت در این کشور و منطقه کمک 
کنیم، تهاجم اخیر به بندر حدیده را باعث شکل گیری 
یک فاجعه انسانی در یمن برشمرد و گفت: ادامه این 
درگیری ها، مردم فقیر یمن را در فشار طاقت فرسا قرار 
داده و وظیفه همه ما این است که به این مردم مظلوم 

کمک کنیم. روحانی ضرورت رایزنی های منطقه ای دو 
کشور و تقویت پایه های همکاری و تشریک مساعی در 

مسیر منافع مشترک را مورد تأکید قرار داد.
دوحه مصمم به توسعه روابط با تهران است

امیــر قطر نیز در این تماس تلفنی با تبریک عید 
ســعید فطر به دولت و ملت ایران، تاکید کرد: روابط 
دیرینه ایران و قطر هر روز در حال توســعه است و ما 
مصمم هســتیم که این روابط بیش از پیش در همه 
عرصه ها توسعه یافته و تقویت شود و من شخصا روند 
توســعه روابط دو کشور را دنبال می کنم. شیخ تمیم 
بن حمد آل ثانی با تقدیر از مواضع دولت و ملت برادر 
جمهوری اسامی ایران در مسئله محاصره قطر و تاکید 
بر اینکه دوحه این موضعگیری ها را هیچگاه فراموش 
نخواهــد کرد، گفت: ما معتقدیم حل تمام اختافات 
در منطقه تنها از طریق گفت وگو ممکن است و هیچ 
کشوری نمی تواند دیدگاه خود را بر کشورهای دیگر 
تحمیل کند. وی با تاکید بر اینکه سیاست قطر حمایت 
از ملت فلسطین است، اظهار داشت: از ایستادگی ملت 
فلسطین حمایت می کنیم و به این سیاست خود ادامه 

می دهیم.

پلیس رژیم صهیونیســتی مدعی شد که یک 
وزیر سابق اســرائیلی را به اتهام جاسوسی برای 

ایران بازداشت کرده است.
به گزارش تسنیم، جروزالم پست نوشت: پلیس رژیم 
صهیونیستی و شــین بت روز دوشنبه اعام کردند که 
»گونن سگو«، وزیر سابق و عضو سابق پارلمان اسرائیل 

به اتهام جاسوسی برای ایران بازداشت شده است.
همچنین هاآرتص گزارش داد، گونن ســگو که یک 
پزشک بوده و سابقه تصدی وزارت انرژی و زیرساخت را 
بین ســال های ۱۹۹2 تا ۱۹۹۵ دارد، در سال 200۵ به 
اتهام تاش برای قاچاق بیش از 30 هزار قرص روانگردان 
از کشور هلند به اسرائیل و همچنین جعل کردن گذرنامه 
دیپلماتیک زندانی شــده بود. وی دو سال بعد یعنی در 

سال 2007 آزاد شده بود.
در بیانیه شــین بت ادعا شده اســت که دادستان 
بیت المقدس روز جمعه دادخواستی را علیه سگو صادر 
کرده که وی را متهم به یاری رساندن به کشور دشمن، 
جاسوسی علیه رژیم صهیونیستی، و انتقال چندین پیام 

به یکی از دشمنان کرده است.
طبق این گزارش، سگو که سال های اخیر در کشور 

نیجریه ساکن بوده، در ماه می به گینه استوایی نقل مکان 
کرده اســت. وی پس از ورود به اسرائیل به اتهام ارتباط 
با سرویس اطاعاتی ایران و یاری رساندن به فعالیت آن 

علیه اسرائیل بازداشت شده است.
این گزارش همچنین به نقل از شــین بت و پلیس 
اسرائیل مدعی شده است که گونن توسط اطاعات ایران 
استخدام شده و یکی از مأمورین اطاعاتی آنها شده بود، 
ضمن اینکه نخســتین تماس آنها در ســفارت ایران در 
نیجریه اتفاق افتاده بود.بنا بر ادعای مقامات صهیونیستی 
اتهامات وارده به این وزیر اســبق اســرائیلی عبارتند از: 
انتقال اطاعات به منابع ایرانی در مورد بخش انرژی رژیم 
صهیونیستی، مکان های امنیتی و ساختمان های اسرائیل  
و همچنین هویت مقامات شاغل در سازمان های امنیتی 

و سیاسی رژیم اسرائیل. 
 همچنین ادعا شــده اســت که سگو برای به دست 
آوردن اطاعات مورد نیاز خود، با اســرائیلی های شاغل 
در بخش های نظامی، امنیتی و دیپلماتیک ارتباط برقرار 
می کــرده و با این ادعا که منابــع ایرانی در واقع تاجر و 
بازرگان هستند، تاش می کرده تا بعضی از آن شهروندان 

را به آن منابع ایرانی متصل کند.

بازداشت وزیر سابق رژیم صهیونیستی 
به اتهام جاسوسی برای ایران

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: بنده رسماً 
اعلام می کنم کــه هیچگونه افزایش قیمتی بر 
تجهیزات و کالاهای پزشکی اعمال نشده است 
و در تمام موارد با قیمت تعیین شده قبلی باید 

این موارد به فروش برسند.
بــه گزارش پایگاه خبری وزارت بهداشــت، ایرج 
حریرچی با اعام این مطلب در نشست خبری، افزود: 
از مردم و مسئولین مراکز درمانی دولتی و خصوصی 
درخواست می کنم که هرگونه تخلف قیمتی یا مواردی 
از کمبود و احتکار را به شــماره تلفن ۱۹0 یا به اداره 
بازرســی و نظارت تجهیزات پزشــکی و یا به شعبه 

تعزیرات ویژه رسیدگی به تخلفات تجهیزات پزشکی 
که از دو هفته پیش در وزارت بهداشــت مستقر شده 
است و یا شعب تعزیرات حکومتی در استان ها حتما 

اطاع دهند.
وی با اشــاره به تمایل تعدادی از مردم به مصرف 
داروی خارجی با تصور اشتباه بهتر بودن داروی خارجی 
و اینکه داروی تولید داخل تاثیر کمتری دارد، گفت: 
از همین جا اعام می کنم که داروی تولید داخل همه 
اســتانداردهای لازم را داراســت و مردم عزیزمان به 
دانشــمندان و تولیدکنندگان ایرانی اعتماد کنند و با 

اطمینان کامل داروی ایرانی را مصرف کنند.

سخنگوي وزارت بهداشت:
هیچگونه افزایش قیمتی بر تجهیزات و كالاهای پزشکی اعمال نشده است


